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فرناز محمدزادهشورا
روزنامهنگار

   بیدار شدن غول ترافیک تهران
بهگفتهابوالفضلموسویپور،رئیسپلیسراهورتهرانبزرگ،غولترافیک
تهراندرنیمهدومسالبیدارمیشودوهمهنگرانترافیکسنگیندرمعابر
هستند.اوبااشارهبهاینکهماتقریبااز2ماهقبلباتشکیلکارگروههایی
باهمکاریشــهرداریبهفکرمهارغولترافیکپایتختبودیم،گفت:در
نیمهدومسالبهدلیلاضافهشدنسفرهایآموزشیوکاهشطولروز،
ترافیکافزایشمییابد،ازساعت۷صبحبابازشدنمدارس،ترافیکآغاز
میشودوبعدازآنترافیکاداراتوبعدازآننیزترافیکبازارآغازمیشود
وحتیتاساعت۱۰:۳۰صبحنیزبارترافیکورودیراداریم.رئیسپلیس
راهورتهرانبزرگبابیاناینکه۱۵ورودیبهشهرتهرانداریمکهبیشترین
ورودیخودروهاازغربوبعدازآنهمجنوبوشرقپایتختاست،ادامه
داد:اگربتوانیمحملونقلعمومیبهسمتکرجراافزایشدهیمبسیاری

ازمشکلاتحلوفصلمیشود.

   تردد 9میلیون موتور و خودرو در شهر
موســویپوربااشــارهبهتردد۹میلیونموتوروخودرودرسطحشهر،
تاکیدکرد:خیابانهــاهنوزهمانخیابانهایقدیمیهســتندوتجمع
مراکزآموزشــیباعثبروزمشــکلاتیشــدهاســت؛بهگونهایکهدر
میداناعجازیدرمنطقهیکحدود۳هزارنفرســفرآموزشیدارندوبه
همیندلیلمادرتیرمــاهبهفکرایجادمنطقهمســتقلپلیسراهوردر
شــرقمنطقه۳افتادیم،چراکهعمدتاشــاهدتجمعمراکزآموزشیدر
خیابانهاییهمچوندولت،پاسداران،یخچال،هرویو...هستیمکهاین
مســئلهباعثبروزمعضلترافیکیبرایماشدهبودوبههمیندلیلیک
منطقهراهنماییمســتقلایجادکردیمکهخوشبختانهعملکردمثبتی

دراینزمینهداشت.

   تعیین تکلیف خودروهای پلاک شهرستان در تهران
میثم مظفر، رئیس کمیته بودجه شورای شهر: 
یکیازمشکلاتپایتخت،ترددخودروهایفاقدپلاک
تهراندرمعابراستوبایدنســبتبهاخذمصوبات
قانونیبرایمقابلهباچنینموضوعیاقدامشود.اگر
پلیسراهوربخواهداقداممؤثریبرایعارضههایاجتماعیانجامدهد،
بایدمصوباتقانونیراازنهادهایقانونگذاردریافتکند.مادرکمیسیون
برنامهوبودجههموارهنگاهحمایتــیازپلیسداریموامیدواریمایننگاه

حمایتیدوسویهباشد.

   لزوم نصب دوربین های جدید در شهر
سیداحمد علوی، رئیس کمیته گردشگری شورای 
شهر: معضلاتترافیکروزبهروزافزایشپیدامیکند،
بایدنصبدوربینهاباجدیتدنبالشودوحتیاگرلازم
اســتدرمتممبودجهنیزلحاظشود.ماسعیکردیم
معابررابرایخودروهامناسبسازیکنیموتاحدینیزبرایعابران،معابررا
مناسبسازیکردهایم،اماترددموتورســوارانحادثهسازاستوبایداین

موضوعراپیگیریکرد.

   مسدود شدن معابر در تصادفات
مهدی عباسی، رئیس کمیســیون معماری و 
شهرسازی شورای شــهر: تصادفاتدرزماناوج
ترافیکمنجربهمســدودشــدنمعابرمیشود،این
تصادفاتزمانیرخمیدهندکهنیروهایپلیسدرگیر
بازگشاییترافیکگلوگاههاهستندوهمینباعثمیشود۳۰تا۴۰دقیقه
برایرسیدنبهمحلتصادف،زمانصرفشود.میتوانباهمکاریبیمهها
شرایطیراایجادکردکهدرهمانزمانبرگهخسارتتصادفاتراتنظیمو

ابلاغکروکیراانجامداد.

   توجه به معاینه فنی خودروها
سوده نجفی، رئیس کمیته سلامت شورای شهر: 
یکیازمشکلاتاساسیدرمناطق،توقفطولانیمدت
برخیخودروهاست؛اینخودروهابهفضاهاییبرای
بزهکاریاجتماعیتبدیلشــدهاســت.معاینهفنی
خودروهانیزازدیگرمسائلیاســتکهبیتوجهیبهآنمنجربهخسارت
خواهدشد؛ازسوییدیگرآلودگیهواباعثایجادمشکلاتجسمیبرای

مردممیشود.

   هیچ خودرویی از شهر کم نمی شود
ناصر امانی، رئیس کمیته منابع انسانی شورای 
شهر:اینجاخانهمردماســتوبایدبادیدآنهابه
ترافیکنگاهکرد،ترافیکروزبهروزبیشترمیشود؛
هرروزخــودروواردتهــرانمیشــود،اماهیچ
خودروییخارجنمیشــود.عدمخــروجخودروهــاازچرخهتردد،
عدمتأمینپارکینگ،اجرایطرحهایعمرانیوساختوســازبدون
پیوستترافیکیومواردیازاینقبیل،ازمشکلاتمرتبطباترافیک
است؛اگرموتورسیکلتهاساماندهیشــوندبخشیازمشکلاترفع
خواهدشــد.موتورهادرخطوطبیآرتی،تونلهــاوخطوطامدادی

فعالیتمیکنندومردمراآزارمیدهند.

   لزوم ساماندهی خطوط ویژه اتوبوسرانی
حبیب کاشانی، خزانه دار شورای شهر: رفع
معضــلترافیــک،ارادهملــیمیطلبــدوباید
فرهنگسازیدراینزمینهصورتبگیرد؛خواسته
پلیسازشهرداریدرمهرماهمنطقینیستوتا
زمانیکهســفارشاتوبوسومتروبهنتیجهبرسد،بایدفکریبهحال
ترافیککردوآموزشراجدیگرفت.یکیازدرخواستهایماازپلیس
ایناستکهخطوطویژهســاماندهیشــوندچراکهدربرخیموارد

میبینیمخطوطویژهحتیازخطوطعادیشلوغترهستند.

  ورود جدی به موضوع سدمعبر وانت بارها
مهدی بابایی، رئیس کمیته ایمنی شورای شهر:تقاضایماایناستکه
راهنماییورانندگیورودجدیبهموضوعسدمعبروانتبارهاداشتهباشد.
توقفوانتبارهادرمعابروتبدیلکردنفضابهباراندازومغازهازمعضلاتی
استکهشاهدآنهستیموباتوجهبهاینکهنظمدهیبهخودروهاازوظایف

پلیساست،درخواسترسیدگیبهاینمسئلهراداریم.

  دوربین ثبت تخلف در برخی نقاط شهر نداریم
مهدی پیرهادی، رئیس کمیسیون خدمات شهری شورای شهر:در
برخینقاطشهردوربینثبتتخلفوجودنداردویاآسیبدیدهاند.یکیدیگر
ازمشکلاتایناستکهصاحبانبرخیخودروهاخارجازشهرتهرانمعاینه
فنیانجامدادهاندوبراســاساستانداردهایمعاینهفنیدرپایتختنیست.
برخیمسئولانکهازخطوطویژهترددمیکنند،ترافیکرادرکنمیکنند.اگریکوزیردرترافیک

معطلمیشد،برایاینموضوعزودترتدبیریمیاندیشید.

  اعزام افسران جوان   به کشورهای موفق در حوزه ترافیک
علیرضا نادعلی، سخنگوی شورای شهر:پیشنهادمیکنیمتعدادیافسر
جوانانتخابوبهکشــورهاییکهتجربیاتموفقیدرترافیکدارند،اعزام
شوند.استفادهازتجربیاتموفقسایرکشورهامیتوانددررفعاینمشکل

اثرگذارباشد،چراکهراهنماییورانندگیدرکشورمانیازبهتحولدارد.

   شناسایی 126گلوگاه ترافیکی تهران
موسویپوربااشارهبهاینکه۳۰۰مدرسهدرحاشــیهمعابراصلیومهمراشناساییکردیم،افزود:
۱2۶گلوگاهترافیکیدرتهرانشناســاییشــدندکهدرحالاحیایپلیسمدرســههستیم.در
سال۱۴۰۱سفرهایروزانهازمرز2۰میلیونسفرگذشت،بهطورمیانگینروزانه۹هزارموردخبر
دریافتمیکنیمکه22۰۰موردمربوطبهتصادفاتاستوروزانه2۰۰تصادفجرحیوکروکی
داریموبایدبگویمکه22درصدتصادفاتکلکشــوردرتهراناســت.حدود۴میلیونخودروو
۴میلیونموتورسیکلتدرتهرانترددمیکنند،معمولاروزانه۶۵۰خودرودرتهرانتوقیفمیشود

ویکسوماعمالقانونکشوردرتهراناست.

   همکاری شهرداری و پلیس برای کنترل هوشمند ترافیک
رئیسپلیسراهورتهراناعلامکردکهیککارگروهمشترکبینمعاونتحملونقلشهرداریو
پلیستشکیلشدهوامیدواریمبتوانیمازهوشمصنوعیوکنترلهوشمندترافیکاستفادهکنیم،
چراکهنصبیکدوربیندریکمحوربهازایچندتیمگشتیپلیسفعالیتمیکند.اوباتأکیدبر
اینکهموتورسیکلتهایکمعضلهســتند،اضافهکرد:۳۰درصدموتورسیکلتهایکلکشوردر
تهرانتردددارندوایندرحالیاستکهحدود۴۰درصداینموتورهاموتورسیکلتکارهستندو

۱۸درصدبرایتحصیلو۱۳درصدنیزبرایخریدازموتوراستفادهمیکنند.

   فک پلاک خودروهای دودزا
موســویپوردربارهخودروهایدودزاگفت:پیشازاینخودروهایدودزافکپلاکشدهوبایک
پلاک۵رقمیدرسطحشهرترددمیکردند،اماحالابادسترسیکهبهسامانهسیمفاداریمطرحی
رادرخصوصابطالگواهینامهدردســتورکارقراردادیمکهرانندگانمجبورشوندنسبتبهاخذ
معاینهفنیاقدامکنند.درادامه،اعضایشورایشهرتهراننسبتبهاظهاراترئیسپلیسراهور
نکاتیرامطرحکردندوبهموضوعاتــیهمانندتوقفخودروهایفاقدپلاکتهران،ســاماندهی

موتورسیکلتهاوخطوطویژهاتوبوسرانیاشارهکردند.
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افزایش ۳۰ درصدی مراجعان به میادین تره بار شهرداری

ایوب فصاحت، مدیرعامل ســازمان مدیریت میادین میوه و تره بار شــهرداری تهران:  قیمــت میوه در میادین 
۴۵درصد کمتر از سطح شهر است. سیاست بر این بود که توزیع کالاهای اساسی را افزایش دهیم که در شرایط 

اقتصادی موجود با تمهیداتی که اندیشیده شد، افزایش ۳۰درصدی مراجعان را به میادین شاهد هستیم.

توسعه ۵۰هزار هکتار جنگل کاری کمربند سبز تهران تا پایان1۴۰۳
حسین نظری، معاون خدمات شهری و محیط زیســت شهرداری تهران: امســال ۲۰۰۰هکتار جنگل کاری در 
دستور کار سازمان بوستان ها قرار دارد و تا پایان سال۱۴۰۳ نیز با احتساب ۲۰۰۰هکتار جنگل کاری، مساحت 

کل طرح جنگل کاری کمربند سبز پیرامون شهر تهران به ۵۰هزار هکتار خواهد رسید.

کسب درآمد پایدار و کاهش هزینه ها؛ اولویت اصلی شهرداری تهران
لطف الله فروزنده، معاون مالی و اقتصاد شــهری شــهرداری تهران: تمرکز مدیریت شــهری بر انضباط مالی و 
بهبود فرایندهای مالی در شهرداری تهران، کسب درآمدهای پایدار و کاهش هزینه های غیرضرور، از مهم ترین 

اولویت های معاونت مالی و اقتصاد شهری است.

وجود 2۵۴ پل ناایمن در تهران
 حجت الاسلام والمسلمین سیدمحمد آقامیری، رئیس کمیته عمران شورای اسلامی شهر تهران: در تهران 
۲۵۴پل ناایمن وجود دارد و برخی از آنها مانند پل حافظ که یک پل فلزی است، به دلیل فرسوده بودن و پایان 

یافتن عمر آنها، باید جمع شوند. برای مقاوم سازی پل های شهر تهران به ۲۰سال زمان نیاز است.

 احداث مترو از حکیمیه تا شهرک پردیس
 به دلیل مسائل فنی فعلا متوقف است

روابطعمومیواموربینالمللشــرکتراهآهنشهریتهران
وحومه)مترو(،پیروچاپپیاممردمیباعنوان»درخواســت
احداثمتروازحکیمیهتاشهرکپردیس«درستونبامردم
۵مهرماهپاسخدادهاست:ضمنسپاسازشهروندمحترمبابت
پیگیریهایمربوطه،بهاطلاعمیرساندبرایترددمسافران
بامتروبینتهرانوشهرجدیدپردیس،درگذشتهمطالعاتی
توسطمتولیقانونیاحداثاینخطیعنیشرکتعمرانشهر
جدیدپردیسصــورتگرفتکهبهدلیــلعدمتامینبودجه
وبرخیمســائلفنیاحداثخطمترویمزبورمتوقفشــد.
درصورتاحداثاینخط،شــهروندانتهرانیعلیالخصوص
ســاکنانمحترمحکیمیهوکویدانشــگاهامامحسین)ع(
میتوانندبااستفادهازدیگروسایلحملونقلعمومی)مترو،
اتوبوس،تاکسی...(یاحتیوسایلنقلیهشخصی،خودرابهپایانه
جدیدشرقتهراندرمنتهیالیهشــرقیاتوبانشهیدبابایی
واقعدربزرگراهیاسینیرســاندهوازآنجابامتروبهپردیسو
بالعکسعزیمتنمایند.خاطرنشانمیسازدجهتاتصالخط
مترویپردیسبهشبکهمترویتهران،پیشبینیشدهاستکه
خط2درونشهریمترویتهرانبعدازایستگاهانتهاییفعلی
)ایستگاهفرهنگسرادرخیابانجشنواره(تاپایانهجدیدشرق

تهرانتوسعهیابد.

ترافیک سه راه افسریه غیرقابل تحمل شده است
سهراهافســریهکهدرمنطقه۱۵تهرانواقعشدهسالهاست
کهترافیکســنگینوکلافهکنندهایدارد.جالباستکهدر
طولاینســالهاهیچدوربرگردانیاپلزیرگذریهمبرای
روانترشدنترافیکاحداثنشدهاست.بهزودیهمقراراست
فروشــگاهبزرگیبهجایانبارچای،دراینمحدودهاحداثو
راهاندازیشــودکهمطمئناترافیکراچندبرابرخواهدکرد.
واضحاستکهقبلازاعطایهرگونهمجوزیبرایساختوساز
یاراهاندازییکمکانعمومی،بایدوضعیتترافیکوپارکینگ
آنمنطقهدرنظرگرفتهشود.معلومنیستباچهحسابوکتابی
مجوزراهاندازیفروشــگاهآنهمدرمنطقهایبااینحجماز

ترافیکوترددصادرشدهاست.
بهروز از تهران

شماره تلفن ارتباطي با خوانندگانبامردم

پاسخمسئولان

گزارشکارامروز

مهم ترین اقدامات مدیریت شــهری،کف مناطق رخ می دهد و 
همشهری در پی مطالبه گری از شــهرداری های مناطق است تا 
مشخص شود هر منطقه در هر روز چه اقدامی انجام داده است.

منطقه 

به اتفاق حســین نظری معاون خدمات شــهری و محیط زیســت و 1
معاونان شــهری از محور تجریش و محل جانمایی بساط گستران 

بازدید کردیم.

سیدمهدی صباغ

منطقه 

بــا حضــور مدیــران ارشــد شــهری در مراســم تجلیــل از عوامــل 9
کلان پروژه های فرهنگی مذهبی شــهر تهران در  مــاه محرم و صفر 

شرکت کردم.

محمدرحیم مرتضوی

منطقه 

از ساعات اولیه صبح پیگیر موضوعات افتتاحیه ایستگاه های مترو ۵
با حضور رئیس جمهور و شــهردار بودم و پس از آن ضمن بازدید از 

پروژه باغ ایرانی انارستان ، دیدارهای جاری کاری را دنبال کردم.

احسان شریفی

منطقه 

روز سه شنبه روند پیشگیری و کاهش آسیب های اجتماعی محور 12
محــلات شــوش، هرنــدی و گمــرک بــا حضــور مدیرعامل ســازمان 

خدمات و مشارکت های اجتماعی بررسی شد.

وحید رضا انارکی محمدی

منطقه 

همراه با ناصر امانی و علی اصغر قائمی، اعضای شورای شهر تهران 18
نشســتی با معتمدان محــلات داشــتیم کــه مــواردی در حوزه های 

مختلف مطرح و مقرر شد تا معاونت های مربوطه پیگیری کنند.

محمد جواد خسروی

منطقه 

در نشســتی صمیمی با همکاران ایثارگر و خانواده شــهدای 8سال ۳
دفاع مقدس شرکت کردم و در جریان صحبت ها و مسائل مربوط 

به این عزیزان قرار گرفتم.

حمید جوانی

منطقه 

در مراسم شکر خدمت برای سپاس از تلاش خادمان در ایام اربعین 11
حسینی شرکت کردم و از نیروهایی که در مرز مهران مستقر شده 

بودند، تقدیر شد.

سید محمد موسوی

منطقه 

همراه با مهــدی بابایــی، رئیــس کمیته ایمنی شــورای شــهر تهران 16
بازدیدی از خیابان صابونیان داشتم و فرایند اجرای طرح ساماندهی 

دستفروشان این محور را بررسی کردیم.

محمدامین سالاری پور

منطقه 

جلسه هماهنگی ستاد مدیریت بحران منطقه برگزار شد و در این 7
جلسه موارد مرتبط با وقوع بحران با حضور تمام بخش ها و ادارات 

مرتبط مورد بررسی قرار گرفت.

نصرالله آبادیان

منطقه 

در هم اندیشــی شــورای معاونــان و مدیــران شــهری، دســتور دادم 1۴
تــا اجرای طــرح ویــژه و ۲۴ســاعته طــرح نگهداشــت به منظــور رفع 
آلودگی های بصری و زیست محیطی معابر و محلات تداوم پیدا کند.

امیر یزدی

منطقه 

در آســتانه فرارســیدن فصل بارندگــی و به منظور جلوگیــری از بروز 2۰
آب گرفتگــی، لایروبــی نهرهــا در حــال انجــام اســت. بازدیــدی از 

محورهای اصلی گذر کانال ها و نهرها داشتم.

رضا شنگی

منطقه 

روز سه شــنبه بازدیدهــای میدانــی جداگانــه از منطقــه داشــتم و 2
وضعیت نگهداشت شهر در نواحی 9گانه پایش و ارزیابی شد.

مهدی صالحی

منطقه 

روز سه شنبه از بوستان اعتماد و محل احداث پارکینگ زیر همکف 1۰
آن در خیابــان دعوتــی بازدیــد کــردم و مقرر شــد طــی هفتــه آینده 

عملیات احداث آن آغاز شود.

مهدی اخ الصنایع

منطقه 

برای نخستین بار پاتوق سالمندان شهر تهران در منطقه۶ افتتاح شد 6
و در مراسم بهره برداری از این پاتوق، شرکت کردم.

مرتضی روحانی

منطقه 

در نشســتی با حوزه های مختلف منطقه، فعالیت هــای خلاقانه و 1۳
ابتکاری را که در حال حاضر ، ۱89 مورد است، مورد بررسی قرار دادم 

و در خصوص تسهیل در اجرای آنها دستوراتی صادر شد.

محمد هادی علی احمدی

منطقه 

در آیین نکوداشت هفته تهران که در سالن استاد شهریار بوستان 19
ولایت برگزار شد، شرکت کردم.

تورج فرهادی

منطقه 

روز سه شــنبه بعــد از بازدیــد دوره ای از ناحیــه9 منطقه، جلســه ای ۴
درخصوص روند کار و فعالیت های مختلف داشتیم. 

علی اصغر کمالی زاده

منطقه 

روز سه شنبه با رئیس سازمان زیباسازی جلسه ای داشتیم و درباره 17
آخرین اقدامات انجام شــده برای باغ راه حضرت زهرا)س( بحث و 

تبادل نظر شد.

رضا سیفی

منطقه 

 روز سه شــنبه همراه با محمد آخوندی و ســایر اعضای کمیســیون 8
برنامــه و بودجــه از پروژه هــای توســعه محلــی و پیشــرفت فیزیکی 

آن بازدید کردیم.

فاطمه تنهایی

منطقه 

طی ۶ ماه نخست سال صدور پروانه ســاختمانی ۱۰۰درصد نسبت 1۵
به مدت مشابه سال گذشته، رشد داشته است. برای بررسی فرایند 

نوسازی بازدیدی از بافت های فرسوده داشتم.

محمد شیری

منطقه 

در بازدیدی میدانی، آخرین وضعیت اجرای احداث معابر مشارکتی 21
با صنایع و واحدهای تولیدی منطقه را بررسی کردم.

رضا پوریافر

منطقه 

دیروز بــه همــراه مدیران شــهری منطقــه در محــل احــداث خط ۱۰ 22
متروی تهران در محدوده دریاچه شهدای خلیج فارس حاضر شدم 
و در جریان روند ســاخت فعالیت ها قرار گرفتــم و عملیات حفاری 

مکانیزه ایستگاه آغاز شد.

مسعود نصرتی

 ۴ ۴ ایستگاه جدید متـرو ایستگاه جدید متـرو
پیشکش تهرانی هاپیشکش تهرانی ها

  رئیس جمهور در مراسم بهره برداری
  از 4ایستگاه مترو از تلاش های شهرداری

 برای ایجاد رفاه شهروندان تقدیر کرد

دیروز مدیریت شــهری میزبان رئیس جمهور بــود و با حضور 
سیدابراهیم رئیسی 4 ایستگاه مترو در خطوط 6 و 7 افتتاح شدند 
و به بهره برداری رسیدند. مشابه همین حضور اواخر سال گذشته 
رقم خورد و مدیریت شهری مراسم بهره برداری از 5 ایستگاه در 
خطوط 6 و 7 را با حضور رئیس جمهور برگزار کرد. قیچی شدن 
روبان این ایستگاه ها به ساکنان غرب پایتخت این پیام را مخابره 
کرد که مدیریت شهری تلاش می کند تا دسترسی شهروندان 
به حمل ونقل عمومی تسریع و تسهیل شود. در راستای همین 
سیاست، تکمیل و توسعه بخش های شمالی و جنوبی خطوط 6 
و 7 در اولویت قرار گرفته است. البته روزگذشته اتفاق میمون 
دیگری هم در مجاورت دریاچه چیتگــر رقم خورد و عملیات 
حفاری خط10 مترو آغاز شد. رئیس جمهور با حضور در ایستگاه 
شهید آرمان علی وردی )کوهســار( با بیان اینکه حضور من در 
آیین افتتاحیه 4ایستگاه جدید مترو در غرب تهران برای تقدیر 
از همه دست اندرکاران اســت، گفت: »همت شهرداری تهران 
برای ایجاد رفاه شهروندان قابل تقدیر است؛ تلاشی که برای رفع 
مشکل ترافیک و آلودگی هوا در حوزه حمل ونقل در حال انجام 
است و مهندسان و کارکنان این مجموعه شبانه روز مشغول تلاش 

برای رفع این دو مشکل هستند.«

گام های شهرداری 
برای خطوط ریلی

گامهاییکهبــرایخطوط
ریلیواحداثایســتگاههای
مختلــفبرداشــتهشــده،
قدمهایبسیارخوبیبودهو
اکنونتعدادایستگاههایمترو
عددبالاییدارد.سیدابراهیم
رئیســیبابیــاناینمطلب
عنوانکرد:»همتشــهردار
تهرانایناســتکــهتعداد
ایســتگاههایمترورابهعدد
بالاتریبرســاندوتحققاین
امرنیازمنداعتباراتوهمت
شبانهروزیاست.تأمینواگن
موردنیازضرورتدارد؛چراکه
میتواندافزایشبهرهوریرا
بهدنبالداشتهباشدوموجب
صرفهجوییدرزمانسفرهای
بینشــهریوهزینهشودو
تلاشهاییکــهدراینحوزه
صورتمیگیرد،بسیارمهم
است.«رئیسجمهوربااشاره
بهاینکهافزایشایستگاههای
متروبــرایصرفهجوییدر
زمانووقتصورتمیگیرد،
گفت:»متروبهترینوســیله
برایکاهشومدیریتزمان
اســتتامردمبتوانندازوقت
خودبرایانجامکارهاییکه
درشهرتهراندارند،استفاده
کنند.کاهــشهزینههمدر
کنارکاهشزمــان،موضوع
بســیارحائزاهمیتیاست.
همچنینکمخطروبیخطر
بودنســفربااینوسیلههم

موضوعمهمیاست.«

نیاز به اتوبوس تا سال آینده مرتفع می شود
درادامه،رئیسجمهورمردمرامحورتوسعهشهریدانست
وتأکیدکرد:»دولتخودراموظفبهکمکبرایتوســعه
همهشهرهایکشــورمیداندوحامیشهرداریهاستتا
خدماتخودراباموفقیتانجامدهند.درراســتایارتقای
رفاهشهروندان،بایدتلاشکنیمتاهزینه،زمانوخطرسفرها
کاهشپیداکند.درکناراینکار،افزایشناوگانحملونقل
شــهریدرحوزهاتوبوسبایدموردتوجهقرارگیردکهدر
اینخصوص،گامهاییبرایتأمیناتوبوسموردنیازبرداشته
شــدهوتعداداتوبوسدرتهرانافزایشپیداکردهاستو
برنامهریزیشدهتاسالآیندهایننیازکاملامرتفعشود.«او
دربارهبرقیکردنتاکسیها،اتوبوسهاوموتورسیکلتهادر
تهرانهمگفت:»کاریکهتاکنوندراینزمینهبرنامهریزی
شدهایناستکهتاآخرامسالتعدادیازاینتاکسیهابرقی
شوندوبرایسالآیندهکارجدیتریدردستاقداماست.«

ساخت مسکن تا ساماندهی مسائل اجتماعی
رئیسجمهورباتأکیدبراینکهدولتخودراموظفبهخدمتگزاریبهمردموشهروندان
میداند،گفت:»قرارگاهساختمسکن،کاررابهخوبیدنبالمیکندوتوسعهفضای
سبزتهرانموضوعبسیارمهموارزشمندیاست.بهخاطرمحدودیتهایزمیندرشهر
تهران،ساختمسکندرپایتختدشواراست،اماباپیگیریشهرداریووزارتمسکن

امیدواربهتغییروضعیتبافتهایمرکزیوفرسودههستیم.«

تبدیل چهره تهران به شهری بانشاط 
سامانبخشیبهموضوعاتاجتماعیومقابلهباآسیبهانیزدردستورکارشهرداری
تهراناست.رئیسیبابیاناینمطلبگفتکهبایدباهمراهیدستگاهقضاییوبهزیستی
و...مشکلاتافرادآسیبدیدهرامرتفعکردوامیدواریمدرراستایاینتلاشهاچهره
شهرتهران،بهشهریبانشاطتبدیلشود.همچنینمردمچشمانتظاردیدنخدمات
وگشایشدرزندگیشانهســتندوانتظارمیروداخبارخوببرایشهروندانتهران

ادامهداشتهباشد.

مسئولان به دنبال رفاه مردم باشند
»هرمسئولیدرهرگوشهایبایدبهدنبالتلاشوکارباشدومردمنمیخواهندشاهد
اختلافاتمسئولاندررسانههاباشند.«اینبخشیازسخنانرئیسجمهوراستکه
درادامهگفت:»مردممیخواهنددرزندگیشــاناحساسگشایشکنندومسئولان
نیزبایدبرایرفاهحالمردمباجدیتتلاشکنند.معتقدمهرکســیدرهرگوشهای
کهمسئولیتیداردبایدکاروتلاشکندومردمهمشــاهدخدماتویباشند.مردم
بههیچعنوانآمادگیشنیدنبرخیاختلافاتراندارند،بلکهآمادگیدارندکهخدمات،
گشایشها،توسعهدرزندگیورفاهشانراببینند.«رئیسیبابیاناینکه2یاچندمسئولی
اگربخواهندراهخودرابروندواختلافاتدرگفتوگوهاودرسطحجرایدوجودداشته
باشد،مردمآمادگیدیدناینموضوعاتراندارند،تأکیدکرد:»خواستهمردمایناست
کهشبانهروزیبرایآنهاکاریانجامشودوشاهدباشندکهاتفاقیدرزندگیآنهاافتاده
است؛ازاینرومسئولانبایدکارهایبزرگیرابرایمردمرقمبزنندورفاهبرایمردمبه
ارمغانآورندتامردماحساسکنندگشایشیدرزندگیآنهاشدهاست.مردمانتظاردارند
ببینندخیابانیکهتادیروزآسفالتنبوده،آسفالتشدهاست.احیانااگرایستگاهیدر
محلزندگیشانبودهکهمدتهاانتظارافتتاحآنراکشیدهاند،افتتاحشدهیامدرسهای

کهمدتهاانتظارساختهشدنآنراکشیدهاند،ساختهشدهاست.«

هدف گذاری برای حل ترافیک
درمراســمدیروز،ترافیکهمیکیازمحورهایســخنان
رئیسجمهوربودواوبابیاناینکــههمهاقداماتیکهبرای
رفعمشــکلترافیکوآلایندگیصورتمیگیرد،بهنفع
مردمتهراناست،عنوانکرد:»برایرفاهمردمتهرانباید
کارهایزیادیانجامبگیردوهدفگذاریخوبیانجامشده
است.اگردرسفرهایشهریتهران،درستبهترافیکتوجه
نشــود،برایجابهجاییازیکنقطهبهنقطهدیگربیشاز
یکساعتونیمزماننیازاست کهنیمیازروزفردرابهخود
اختصاصمیدهدوباعثهدررفتنزمانمیشود.«اوادامه
داد:»گاهیحادثهایاتفاقمیافتدکهرنجبسیاریبهدنبال
دارد؛بنابراین هرکدامازماکهبتوانیمتلاشهاییدرکاهش
اینحوادثوکاهشهزینهوزمانسفرداشتهباشیم،رفاه
مردمرابهدنبالداردکهامروزایناهدافواینسمتوسودر
شهرداریتهرانکاملاآشکاراست.«رئیسیهمچنینتأکید
کرد:»دولتبهعنوانحامیمردموشهرونداندرپیشبرد
پروژههاعملمیکندوبایدتلاشکنیمکهحوادث،هزینهو

مدتزمانسفررابرایمردمکاهشدهیم.«

ساخت 41کیلومتر مترو طی 2سال
علیرضازاکانی،شهردارتهراندرآیینافتتاحایستگاههایمترویخطوط۶و۷گفت:درابتدای
دورهمدیریتشــهریجدیدحل2چالشترافیکوآلودگیهواراجزواولویتهایخودقرار
دادیم.درپایتخت۳۴درصدرفتوآمدهایشــهریبهوسیلهناوگانحملونقلعمومیانجام
میشودوبیشترمردمترجیحمیدهندازخودروهایشخصیاستفادهکنند.درمواجههباچنین
فضاییشهرداریتهران2رویکردرادرپیشگرفت؛نخستباهوشمندسازیشهرودردسترس
قرارگرفتنخدماتبرایشهروندانتلاشکردیمازحجمسفرهایدرونشهریبکاهیمودوم

تمرکزویژهایبرتوسعهناوگانحملونقلعمومیداشتیم.
درحوزهتوسعهمترو،مدیریتشهریتهرانتوانستدرمدت2۵ماه،2۴کیلومتربرطولمتروی
تهراناضافهکندکهباافتتاحمترویپرنداینرقمبه۴۱کیلومترمیرسد.علاوهبراینباهمراهی
دولتخدمتگزارمشکلتأمینواگنمترودرتهراننیزبهزودیبرطرفمیشود.مطابقبرنامه
ششمتوسعه،دولتملزمبهتأمین۱۰۳۰واگنمتروبرایشهرتهرانبود،امادولتوقتهمکاری
لازمبرایاجراییشدناینالزامقانونیرانداشتتااینکهامسالبادستوررئیسجمهورمقدمات
تأمین۷۹۱واگنازخارجازکشــورفراهمشد.بهجزاینموردبناســت۱۱۳واگننیزازمحل
پروژهتولیدواگنملیتأمینکنیمکهتاالان2۱موردآندرمسیرساختقراردارد.برقیسازی
حملونقلشــهرییکیدیگرازاقداماتیاســتکهباهمراهیوزارتصمتداردبهسرانجام
میرسد؛برهمینمبناتاپایانسالآینده۵هزارپورتشارژخودرویبرقیدر۱۷۰۰ایستگاه

شهریتهراننصبمیشود.

۳۴
درصد

 تردد ۳۴درصدی
با حمل ونقل عمومی

2۴
کیلومتر

افزایش ۲۴کیلومتر به طول 
متروی تهران طی ۲۵ماه

1۰۳۰
دستگاه

تأمین ۱۰۳۰دستگاه واگن الزام 
دولت براساس برنامه ششم

791
دستگاه

تحقق تأمین 79۱دستگاه واگن  
 از محل فاینانس خارجی
با دستور رئیس جمهور

11۳
دستگاه

پیش بینی تأمین ۱۱۳دستگاه 
واگن ملی

21
دستگاه

قرار گرفتن ۲۱دستگاه واگن 
ملی در مسیر ساخت

۵۰۰۰
پورت

نصب ۵هزار پورت شارژ 
خودرو ی برقی در ۱7۰۰ایستگاه

پرونده ترافیک روی میز پارلمان شهری
روزگذشتهرئیسپلیسراهورتهرانباحضوردرصحنشورایشهرگزارشیازوضعیتترافیکیتهرانارائهداد
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ترافیک دیگر به عنوان یک موضوع جدانشــدنی و 
لاینفک تهران تبدیل شده است و نیمه دوم سال این 

معضل شهری به اوج خود می رسد. بازگشایی مراکز 
آموزشی و کوتاه شدن روز، ترافیک شهر را چند برابر 
می کند و مسیری که شاید پیش از آن در مدت کوتاهی 
طی می شد، ساعات زیادی به طول می انجامد و همین 
شلوغی شهر به شکل سرســام آوری شهروندان را 
گرفتار خود کرده اســت. هرچه از این معضل شهری 

بگوییم باز هم کم گفته ایم؛ برهمین اساس روز گذشته 
در صحن شورای شهر موضوع ترافیک و افزایش تردد 
خودروها مطرح شــد و در نخستین دستور جلسه به 
این مسئله رسیدگی شد. رئیس پلیس راهور تهران 
دیروز در شورای شهر حاضر شد و گزارشی از وضعیت 

ترافیکی پایتخت را ارائه کرد.

گزارش حسابرســی ســازمان زیباسازی شهر 
تهران برای سال های 1400و 1401در صحن شورا 
قرائت شــد و مورد بررســی اعضای شورا قرار 
گرفت. در جریان بررسی گزارش حسابرسی این 
ســازمان، ناصر امانی، عضو کمیسیون برنامه و 
بودجه شورای اسلامی شهر تهران، ضمن تقدیر از 
سازمان زیباسازی برای دریافت گزارش قابل قبول 
حسابرســی، گفت: با توجه به عدم رســیدگی 
سازمان از ابتدای تأســیس به پوشش بیمه ای، 
مالیات و مالیات بــر ارزش افزوده، انتظار می رود 
سازمان این 3موضوع را تعیین تکلیف کند. او ادامه 
داد: سازمان موظف به تعیین تکلیف حساب های 
دریافتی است. اغلب این حســاب ها مربوط به 
گذشته است، اما باید تعیین تکلیف شوند. امانی 
افزود: باید تکلیف ســند باغ اتحادیه از سوی 

سازمان مشخص شود. همچنین سازمان ملزم به 
رعایت ابلاغیه اداره کل مجامع درخصوص حقوق 
و مزایای مدیران، تعیین تکلیف نتایج و آثار مالی 
ناشی از دعاوی حقوقی است. این عضو کمیسیون 
برنامه و بودجه شورای شــهر تهران ادامه داد: با 
توجه به موضوع یکی از بندهای گزارش حسابرسی 
در مورد تعداد نیروهای مأمور از داخل شهرداری و 
جذب نیروی قراردادی که منجر به کاهش نیروهای 
هادیان شهر شده، سازمان موظف به ارائه گزارش 
کامل و جامعی درخصوص منابع انسانی به شورای 

شهر تهران است. 
در ادامه جلسه رضا صیادی، مدیرعامل سازمان 
زیباسازی شــهر تهران با بیان اینکه سند باغ 
اتحادیه در گزارش های حسابرســی لحاظ شده 
است، گفت: این باغ در سال۹2 به مالکیت سازمان 

درآمد، اما یک پلاک دچــار چالش حقوقی بود 
و در ســال13۹7 فرد معارض نسبت به دریافت 
حکم خلع ید برای شــهرداری تهران اقدام کرد 
و خوشبختانه این حکم را پیگیری و رأی قطعی 
دادگاه را برای تعیین تکلیف سند دریافت کردیم؛ 
به طوری که موضوع تا یک مــاه آینده برطرف 
می شود. او در ادامه این جلسه نیز بیان کرد: رقم 
بدهی سازمان ها و شرکت های شهرداری تهران به 
سازمان زیباسازی در سال1400 بالغ بر 103میلیارد 
تومان بوده که در سال قبل به 60میلیارد تومان و 
امسال به 30میلیارد تومان رسیده که سیر نزولی 

را نشان می دهد. 
گفتنی است گزارش حسابرسی سازمان زیباسازی 
شهر تهران برای سال های 1400 و 1401 با حداکثر 

آرای موافق به تأیید رسید.

بررسی گزارش حسابرسی سازمان زیباسازی در صحن شورا

مکث

زینب زینال زادهگزارش
روزنامهنگار

مشخصات مشخصات ۴۴ ایستگاه افتتاح شده ایستگاه افتتاح شده
میدان کتاب

16۰ متر
1۵۰۰۰ مترمربع

1۰ دستگاه
۴ دستگاه

27متر از سطح زمین
طول سکو

عمق

زیربنا

تعداد پله برقی 
در زمان افتتاح

 تعداد آسانسور 
در زمان افتتاح

شهر زیبا
1۴۰ متر

۴8۳۰ مترمربع
6 دستگاه
6 دستگاه

2۵متر از سطح زمین
طول سکو

عمق

زیربنا

 تعداد پله برقی 
در زمان افتتاح

 تعداد آسانسور 
در زمان افتتاح

شهران
1۴۰ متر

۴8۳۰ مترمربع
8 دستگاه
6 دستگاه

2۵متر از سطح زمین
طول سکو

عمق

زیربنا

 تعداد پله برقی 
در زمان افتتاح

 تعداد آسانسور 
در زمان افتتاح

شهید علی وردی 
)کوهسار(

1۴۰ متر
۵۴۳۰ مترمربع

8 دستگاه
۴ دستگاه

2۳متر از سطح زمین
طول سکو

عمق

زیربنا

 تعداد پله برقی 
در زمان افتتاح

 تعداد آسانسور 
در زمان افتتاح


